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Tirsdag d. 25. april 2024 klokken 18.00 - 21:00 2024 
STED: Stines kontor 
 
Inviterede:  
Stine Andersen, Mie Ihlerman Rasmussen, Jesper Gleitze, Ditte-Lene Paustian, Marie Louise Jagd Hoff, Shila 
Høeg, Christina Krogh Nikolajsen, Louise Mie Grahn Andersen, Philip Hjemsted Stougaard, Luca Nøhr, Mia Than 
West, Maj-Britt Højgard, Lone Christoffersen 
 
Til stede: Stine Andersen, Mie Ihlerman Rasmussen, Christina Krogh Nikolajsen, Jesper Gleitze, Marie Louise 
Jagd Hoff. Luca Nøhr, Maj-Britt Højgaard, Lone Christoffersen 
 
Gæster: Nicolaj Shiøtz 
 
Fraværende:  
Afbud: Ditte-Lene Paustian, Louise Mie Grahn Andersen og Mia Than West 

Mødeleder: Mie Ihlermann Rasmussen  
Referent: Lone Christoffersen 
 
 

Punkt Referat 

Sag 87/MIR – gæst Nicolaj 
Opstart på førskolen 
 

Nikolaj, fortæller om den start som førskolen skal være 
for vores elever. Det skal være en legende tilgang, hvor 
man har fokus på det sociale, det faglige og det 
personlige. Det er en god ramme for at lave 
klassedannelser. 
Der er i år to klasser på begge afdelinger.  
I Fensmark er der før opstart i førskole SFO-
medarbejderne på besøg i børnehaverne før jul og efter 
jul kommer børnehave-medarbejderne på besøg i 
SFO’en. 
I Toksværd sker samme proces i februar og i marts.  

Pause med spisning 
 

 

Sag 88/MIR 
Godkendelse af referat fra d. 19. marts 

 

 

Sag 89/MIR  
Nyt fra elevrådet 
 

Udskolingen: Der har været udeordning som konsekvens 
af hærværk. Det har også været godt, selvom nogen har 
brokket sig. Der er elever, der er kommet tættere på 
hinanden, og som hygger sig sammen. 
Der er kommet en masse forslag til aktiviteter i 
Grønnegården og andre på skolen.  
Udskolingen savner teaterring og ure, der går rigtigt. Vil 
gerne stå for en turdag, når de andre elever har 
fastelavn. Meningen er, at eleverne skal planlægge 
dagen.  
Ny afdeling: Det har virket at der er dukse i 
storrummene. Det er dejligt med venskaber, og det er 
dejligt at skolen bliver grønnere. Savner bedre rengøring 
på toiletterne. Savner en legeplads. 
Der er købt borde og bænke og de er på vej.  

Sag 90/MIR 
Økonomiopfølgning  
 

Økonomien ser fortsat fint ud. Der er udmeldt 
indkøbsstop. Der er budgetopfølgninger med 
centerchefen en gang om måneden. 

Sag 91/MIR og SSA 
Pauser – indeordning  
Indeordning: Status fra afdelingerne og anbefalinger 
til frikvarterer 
 

STATUS 
Toksværd: alle er ude til og med 3.klasse 
På 4.-6. årgang har man lov til at være inde i 10 
frikvarteret fra efterårsferien til påske, vel og mærke 
hvis man opfører sig ordentligt.  
Ny afdeling: Er ude i alle frikvarterer. Der er mulighed 
for de børn, der ikke kan overskue at være ude, at de 
kan sidde inde i et aftalt område med en voksen f.eks. 
AKT eller arbejde med noget kreativt 
Udskolingen: Må være inde i alle frikvarterer og det 
tænker vi fortsat de skal have lov til, så længe 
mulighederne for aktiviteter er så få. 
 
Der skal laves en indstilling til bestyrelsen om det man 
ønsker. Vigtigt at elevrødderne bliver hørt, da 
repræsentantens stemme også tæller i skolebestyrelsen. 

Sag 92/SSA Bilag: Fraværsgennemgang – intern skrivelse til lærerne 
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Orientering procedure for arbejdet med fravær 
Både personale og elevfravær 

Stine orienterer om, hvordan der arbejdes med 
elevfravær. 
I forhold til medarbejdernes fravær er der et kommunalt 
system, hvor nærmeste leder får en mail om, at 
indkalde medarbejderen til møde om dennes fravær på 
baggrund af fraværsdage eller perioder over et ½ år. 
Man er forpligtet løbende at være orienteret i fraværet 
for eleverne, men på Holmegaardskolen gør vi det også 
systematisk for at få øje på, om der er noget man skal 
være opmærksom på og handle på. 
Vi vil på et kommende møde se på fraværsprocenterne 
på Holmegaardskolen sammenlignet med hele Næstved 

kommune.  
 

Sag 93/MIR 
Bordet rundt 

• Medlemmer 
• Medarbejdere 
• Ledelsen:  
• Formanden:  

 

Elevrådsformand: synes det har været et fedt møde at 
være med til. 
 
Medarbejdere:  
Fensmark: Glæder sig til at tale om trafik og parkering. 
Det bliver godt at få lavet nogle planer. 
Vi skal til at arbejde med vores APV 
Der er blevet offentliggjort udtræksfag for 9. klasserne 
Der har været intromøde for de kommende 7. klassers 
forældre 
Der efterspørges et fokus på hvordan vi arbejder med 
vores trivselsmålinger, hvor ser vi dem mm.  
 
I Toksværd er interessen for mobilen paradoksalt nok 
blevet større siden der er kommet mobilskabe. 
Førskolen er startet og det ser ud til at gå rigtig fint.  
Specialklasserne har været i planetariet. 
 
Formand:  
Opfølgning på møde med BUU- hvor der af os blev 
opfordret til at de møder, der fremgår af 
styrelsesvedtægten overholdes 
Svært at styre økonomien 
Legepladsen blev nævnt, og som Stine sagde forventes 
det at blive effektueret 
 
Status valg til skolebestyrelse – vi forventer at der 
møder nogen op til valgmødet d. 14. Maj.  
 
Skolebestyrelsen vil arbejde med at der skal laves en 
folder til nye børn og til forældre.  
 
Ledelse:  
Orientering om ejendomscenter, der sker 
omstruktureringer og vi får en ny leder på området. 

Ansættelsessamtaler: Udskoling (barsel og 
naturfagslærer) Toksværd (Bh. Klasseleder og 
Indskolingslærer) 
BUU har beslutte at vi får penge til legeplads i 
Toksværd, men vi afventer stadig endelig beslutning. 

Sag 94/MIR 
Punkter til kommende møder 

 

• Folder til nye elever og forældre – hvad skal en 
sådan indeholde – ud fra skolebestyrelsens 
perspektiv 

• Nicolaj skal fortælle om Hop og galop 
• Folder til forældreråd – hvad skal en sådan 

indeholde – ud fra skolebestyrelsens perspektiv 
• Drøftelse af Regeringens udspil vedr. styrkelse 

af SB. (Maj ell. Juni – temadag?) 
• Skolen i bevægelse – Nye tiltag i 2024 
• Opfølgning på parkeringspladser 

 

Sag 95/  
Eventuelt 

• Der er begyndt at være knallerter på skolens 
område om aftenen, vi aftaler at Lone får 
besked, når de er der og at Lone giver besked 
til SSP. 

 


